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Protokół I1r fl2022

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy

odbytego w dniu 26 kwietnia 2022 rÓku

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Posiedzenie otworzyt' Przewodnicz4cy Rady Gminy Piotr Gonerka i na

wstępie powitał członkow poszczególnych Komisj i.

Stwierdżił, ie na stan 15 członków Komisji zgodnie Z listq obecności

w posiedzeniu udział. bl'erze 13, co stanowi quorum do podejmowania

prawomocnych decyzit.
W posied Zenlu,'ie u'uty udziaturadne: Maryla Domańska,Elibletu Śli*iń'ka.

Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokołu .

Następnie Przewodn rcząCy Komisj i powitat :

- Wojta Gminy Henryka Koniecznego,
- Z-cę Wojta Gminy KrzysztofaBajora,
- Skarbnik Gminy Annę Wajnberger,
- Sekrętarz Gminy Barbarę Badelskę,
- Kierownik GOPS Agnieszkę Czechowskq,
- Księgow4PZoZ Krystynę Wedlechowicz.

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Wraz z zaproszeniami uczestnicy posied zenia otrzymalt proponowany

porz4dek posiedzenia, w zwl4zku ztym Przęwodn:rczqcy Rady Gminy zwtocił
się o zgtaszanie zmian do tego porzędku. Nikt nte zgt.aszat' zmian, wobec

pov,ryiszego porzqdek został przyjęty jednogłośnie w następuj4cymbrzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. P rzyjęcie porzqdku posied zenia.
3 . P r zyj ę ci e protoko tów z p oprze dni e go p o s i e dzenia p o szcze gó lnych

Komisji.
4. Sprawozdanie zrealizacjt Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych w 202l roku.
5. Sy,tuacja słuzby zdtowiana terenie gminy - stan i zakres pełnionyclf
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świadczeń medycznych.
6. Przygotowanie placów zabaw i boisk do sezonu letniego.
7. Sprawozdanle zreaItzacjt Programu.Współpracy Gminy FaŁkow z

or gantzacj ami p o zar zqdov'ry mi oruz i nnym i p o dmi otam i pro wa dz4cy mi
działalność pozytku publicznego Za202I rok.

8. omówienie projektow uchwał nana1blizszą sesję'
9. Wolne wnioski i zapyĄania' Sprawy roine,
I 0 . Zakonczenie p osie dzenia.

Ad pkt 3.

Przystąpiono do przyjęcia protokołów Z poprzednich posiedzeń
p o szcze gólnych komi sj i.
Do Protokołu Komisji Rewizyjnej Nr Il2022 z dnta 24 lutego 2022 roku
członkowie tej komisji nie wnosili uwag i zostat przyjęty jednogłośnie.
Do Protokołu t\r 212022 z dnia 25 marca 2022 roku członkowie Komis.ji
Rozwoju Gospodarczego nie wnosili uwag i zostaŁprzyjęty jednogłośnie.
Do Protokołu I\r 212022 z dnta 28 marca f022 roku członkowie Komisji
obywatelskiej równiez nie wnosili uwag i został przyjęty jednogłośnie 3
głosami ,,za,, (nieobecne dwie radne z tej komisji).

Ad pkt 4.

W tym punkcie prowadzqcy oddał głos Sekretarz Gminy Barbarze
Badelskiej , która przedstawiła sprawozdanię z realizacji Gminnego Programu
Pro fi 1 aktyki t Rozwiązywani a Pro b 1 emów Ai koho l owych ot az P t ze ciw działania
Narkomanii w Gminie Fałków w 2021 roku. Do sprawozdanlanie było uwag.
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 5.

W tym punkcie prowadzenie przejqt radny Jan Rutowicz
Przęwodnrczqcy Komisji Rozwoju Gospodarazęgo, który udzielit głosu pani
Klystynie Wedlechowicz księgowej Publicznego ośrodka opieki Zdrowotnej w
Fałkowie. Pani Wedlechowicz przedstawiła sytuację słuzby zdrowia na terenie
gminy - stan i zakres pełnionych świadczeń medycznychw 2022 roku.
Następnie radny Jarosław Kaczmaręk zapytał czy w ośrodku zdrowia dostępne
s4 kroplówki wspomagajęce osoby chore lub starsze'
Pani księgowa odparła, zę w ośrodku Zdrowia znajdujq się podstawowe leki,
które s4 podawane na wyraźne zlecenie lekarza. ,is

Ponownie zabrał głos radny Kaczmarek, który powiedziat', ie był.o mu przykro,
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kiedy do jego ciężko chory ojciec nie otrzymat takiej pomocy. W sytuacji
pandemii cięzko jest się dostaó nalzbęPrzyjęc do szpitala. W przypadku braku
dyspozycyjności karetki pogotowia - takie medykamenty powtnny znajdowaó
się w ośrodku Zdrowia, jak na przyl<ład we Francji. Nie ma pretensji do
pracowników naszego PZOZ w Fałkowie, ale naleiy stwierdzić, ze w naszym
kraju brakuje dla starszych ludzi jakiegokolwiek wsparcia - podsumował
radny.
Radny Grzegoru Zgantacz dodał, ze sQ równiez problemy w systemie
zawiadamiania. Dzwoniąc pod numer rI2 dodzwaniamy się do słuzb
wojewódzkich, które przeprowadzajq z dzwoni4cym szczegołowy wywiad,
który zajmuje cenny cZaS i dopiero po ustaleniach zawiadamiajq najbliŻsze
pogotowie.
Do sprawozdania nie było pytan, stanowi załącznikNr 4 do protokółu.

Ad pkt 6.

W tym punkcie prowadzenie obrad przejqł Przewodn icz4cy Komisji
Rewizyjnej Grzegorz Baran, który poprosił o zabranie głosu zastępcę wójta
Krzysztofa Bajora. Pan wojt wypowiedział się w sprawie przeg!qdu wiejskich
placów zabaw, sitowni i boisk. Powiedzi at, ie zgodnie z planem budowlanym
obiekty te corocznie sę przeglądane. Boiska Sę Sprawne technicznle L gotowe do
uzytkowania. Siłownię tez sq bezpieczne. Co do placow zabaw - niektóre,
mimo konserwacji wymagaję remontów. Niektóre elernenty będziemy musieli
zlecic do wykonania osobom lub firrnom z zewnqtrz. Po naprawach place sę
ptzyjęte odpowiednim protokółem' sfotografowanę i wtedy moina z nich
korzystać.
Radna Agnieszka Zenka Zganiacz dopytała czy w jej miejscowości jest juz po
przegl4dzie placu zabaw, Pan wójt odpowiedział, Że zrobit przegIąd placów
zabaw w Fałkowie, Zbojnie, Woli Szkuckiej, Budach, Gustawowie. Następne
przeglqdy zostanq wykonane do 15 maja bież4cego roku. W chwili obecnej trwa
uzupełnianie ogrodzen w parku podworskim w Fałkowie , w przysztym tygodniu
ptzyst4pimy do ogrodzenia placu w miejscowości Budy.

Ad pkt 7.

Na pocz4tek tego punktu głos zabrała Sekretarz Gminy Barbara
Badęlska, która przedstawiła sprawozd anie z rea|tzacji Programu Współpracy
Gminy Fałków Z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami
prowadz4cymi działalnośó pozytku publiczne go za 2O2I rok,
Nie było uwag i pytań do sprawozdanta, stanowi ono załącznik Nr 5 do
protokołu.
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Ad pkt 8.

W tym punkcie prowadzenie przejqł radny Bogusław Bartos,
Przęwodn tczqcy Komisj i Spraw obywatelskich.

Na wstępie poprosit pani4 Skarbnik An''ę Wajnberger, która omówiła
projekty uchwał dotyczące zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata
2022 - 2025 i zmian w Budzecie Gminy Fałkow na 2021 rok. Pani Skarbnik
zaznaczyła między innymi, ie o dopłatę w wysokości 15000 zł do zakupu
nowego pojazdu słuzbowego zwróciła się Powiatowa Policja z Końskich, a oSP
Fałkow zwrocIła się z prośbę o dofinansowanie w kwocie 4 000 ztotych.
Następnie Pani skarbnik powtedziała, ze zmiany dotyczq wydatków w kwocie
50 000 zt nazadanię,,Modernizacji budynku świetlicy w Skomicach''.

Radny Jarosław Kaczmarek zapytał kiedy będzie ogtoszony przetarg na
zakup laptopów. Pan wojt odpowiedział', ie w przyszłym tygodniu.

W tym miejscu ponownie głos zabrała Pani Skarbnik Anna Wajnberger
i przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej w Fałkowie za2021 rok.

Następne dwa projekty uchwał omówiła Kierownik GoPS-u w Fałkowie
Agnieszka Czechowska' Pierwszy projekt dotyczył przyjęcta oceny Zasobów
Pomocy Społecznej Gminy Fałków za 202I rok, a drugi zmian Uchwały
Nr XXXIIlf59l2022 Rady Gminy w Fałkowie z dnia 30 marca 2022 roku w
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na Iata2022 - 2024
dla Gminy Fałków.

Z kolei Sekretarz Barbara Badelska przedstawiła następne trzy projekty
uchwał. Pierwszy z nich dotyczyt sprostowania błędu pisarskiego w Programie
opieki nad zwieruętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierz4t
na terenie Gminy Fałków w 2022 roku, a następne dwa projekty dotyczyły
zwolnienia Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie i Publicznej
Szkoty Podstawowej w Czermnie Z obowięzku realizac1t tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęc dydaktycznych, wychowawczych
i opiekuńczych w roku szkolnym 202212023.

Ad pkt 9.

W tym punkcie jako pierwszy zabrat głos Wójt Gminy Henryk
Konieczny, który poinformował, ię w dniu 4 czetwca br. Planowana jest
uroczysta sesja Rady Gminy w Fałkowie, na której planowane jest wręczenie
Statuetki ,,Przyjactel Gminy Fałków'', otwarcie osiedla przy ulicy Jana Pawła II
w Fałkowrc oraz wręczenie mędali Jubilatom za długoletnię pożycie małzeńskie.
Następne pan Wó.jt Zaproponował organizacje Festynu Rodzinnego ,,Dni Gminy
Fałków'' w dniu I7 ltpca 2022 roku. Wszyscy radni byli ,,za,, organizowaniąm
tej imprezy.
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Następnie o głos poprosił radny Grzegorz Zgantacz, który zaprosit
wszystkich na gminne obchody ,,Dnia Strazaka'' w dniu 3 maja przed remizq
oSP w Fałkowie

Radny Jarosław Kaczmar ek zgłosił potrzebę udroznienia przepływu wody
w rowie we wsi Reczkóq a radna Agnieszka Zenka.Zganl'acz w imieniu
otganizatorów podziękowała Za dofinansowanie do szkolnej wycieczki _
pielgrzymki.

Ad pkt 10.

W zwtqzku Ze Zrealizowaniem porz4dku wspolnego posiedzenia Komisji
Przewodntcz4cy Rady Gminy Piotr Gonerka podziękował wszystkim za udztat,
t zamknqł posiedzenie.

Na tym protokoł zakończono.

Protokółowata:
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